

交通事務委員會

**在2017年3月17日會議上通過有關
"6461TH —— 中九龍幹線 —— 主要工程"的議案**

為回應市民對健康及生命安全影響之訴求，本委員會要求當局務必就以下作出改善：

1. 將駿發花園一座至五座對出加士居道天橋由半封閉隔音罩改為全封閉隔音屏障；
2. 將全封閉隔音屏障由駿發花園三座向北延伸越過油麻地天主教小學；小學生不應在「密室」接受教育，必須保障學童身心健康。
3. 相關工程所造成噪音及空氣質素指標不能抵觸現行環保的規定。

原議案動議人：劉國勳議員

原議案和議人：鍾國斌議員及柯創盛議員

修正案動議人：毛孟靜議員

(Translation)

Panel on Transport

**Motion on
"6461TH—Central Kowloon Route—Main Works"
passed at the meeting on 17 March 2017**

To address public demands concerning the impacts on health and safety, this Panel requests that the following improvements must be made:

1. replacing the semi-enclosure along the Gascoigne Road Flyover fronting Blocks 1 to 5 of Prosperous Garden ("PG") with a full enclosure;
2. extending the full enclosure fronting Block 3 of PG northwards beyond Yaumati Catholic Primary School, since primary school students should not be educated in a confined space and their physical and psychological health must be protected; and
3. ensuring that the noise and air quality levels generated by related works are not in violation of the existing environmental requirements.

Original motion moved by : Hon LAU Kwok-fan

Original motion seconded by : Hon CHUNG Kwok-pan and
Hon Wilson OR Chong-sing

Amendments moved by : Hon Claudia MO